
Besvarelse af spørgsmål nr. 15 (Alm. del), som Sund-
hedsudvalget har stillet til indenrigs- og sund-
hedsministeren den 7. marts 2005

Spørgsmål 15:
"Kan ministeren bekræfte, at man på Vejle Sygehus har fået nyt apparatur 
til strålebehandling og at man på den baggrund forventer, at flere patienter 
kan komme hurtigere gennem behandling?" 
 
Svar:
Jeg kan henholde mig til Vejle Amt, som oplyser følgende:

”Vejle Amt har i perioden 1999 til 2004 taget 3 nye acceleratorer i brug. 
Samtidig hermed er der gennemført en lang række andre tiltag af teknisk 
og organisatorisk art, som samlet set har gjort det muligt at fordoble antallet 
af strålebehandlinger fra 2000 til 2004.”
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